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Landsbygdspolitiska rådet 

 

Plats och tid Stadshuset, lokal Mellerstön kl. 8:30-12:00 

 
 

Beslutande  Claes Danell, Ordförande, Kommunstyrelsen 

   Massoud Sari-Aslani, Barn- och utbildningsnämnden  

 Lena Mikaelsson Aasa, Byaforum 

  Stig-Roland Carlzon, Byaforum 

  John Fernberg, Byamännen 

  Staffan Risberg, Byamännen 

  Sanna Eriksson, Fastighets- och servicenämnden 

  Anna Viklund, Kultur- och fritidsnämnden     

  Josefin Lundberg, LRF 

  Tomas Eklund, Samhällsbyggnadsnämnden 

  Stefan Sävenstedt, Socialnämnden 

   

   

   

   

 
 

Övriga deltagare  Maria Öberg, Sekreterare, Samhällsbyggnad 

    Anders Johansson, Kultur, Park, Fritid 

    Stina Eriksson, Kommunledningsförvaltningen 

Matilda Lundström, EDEK     

     

         

 

Utses att justera   Anna Viklund, Kultur- och fritidsnämnden 

 

 
Paragrafer §§ 1-8 

 

 

 

Sekreterare Maria Öberg 

 
 

Ordförande Claes Danell (Kommunstyrelsen) 

 
 

Justerande      Anna Viklund (Kultur- och fritidsnämnden) 
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

§1 

Mötet öppnas 
Ordförande Claes Danell öppnar mötet 

 

§2 

Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställes 

 

§3 

Val av justerare 
Anna Viklund väljs som justerare 

 

§4 

Ekonomisk redovisning av Landsbygdsbidrag 2025 
Maria går igenom ansökningarna för Byapeng. Då sista datum för inlämning är 28 februari 

föreslås att Maria skickar ut det förslag som samhällsbyggnad tillsammans med kultur, park 

och fritid tar fram.  

 

 

   §5 

Tema Servicepunkt 
På senaste mötet förklarade ordförande att Piteå kommun ska jobba med att ta fram 

servicepunkt i Piteå. Matilda Lundström som är verksamhetsledare för servicepunkten i 

Edeforsbygden är här och pratar om hur de jobbar. Matildas presentation kommer att skickas ut 

till ledamöterna.  

 

 

  §6 

Årets By 
    Maria får i uppdrag att skriva om de nominerade byarna.  

   
 

  §7 

Runda från organisationer och förvaltningar 
 

Barn- och utbildningsnämnden:  

Skolorna i Norrfjärden, Rosvik, Sjulnäs samt Solanderskolan är projekt som är på gång.   

 

Piteå Landsbygdsforum:  

Stadgarna är ändrade för att få mer folk i styrelsen. Jobbar med beredskapsplaner, har en mall 

som de gärna skickar ut till byar att jobba med.  

Årsmöte 9 mars 
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

Ska ha ett möte om solenergi tillsammans med Pite Energi under våren. 

Ska anordna föreläsningar bland annat matproduktion och beredskap.   

Pärmen – Att göra i Piteåbygden är på gång 

Vill använda facebooksidan – Byakortet – för att marknadsföra vad som händer på 

landsbygden. 

 

Byamännen:  

Generellt bra engagemang från de olika föreningar i byar, hjälper bland annat till att hålla 

skidspår uppe på landsbygden nu under vintern.  

 

Fastighets- och servicenämnden:  

Avyttring av turiststation i Jävre påbörjad. I Långträsk försöker man avyttra fastigheter.   

 

Näringsliv, Kommunledningsförvaltningen: 

Branschråd besöksnäring diskuterar hur kommunala byggnader kan vara till hjälp. Stina 

kommer att presentera detta framöver.   

 

LRF:  

Omstrukturering i organisationen för att möta framtiden. LRF Piteå har en avdelning idag 

istället för att byarna har sina egna lokala avdelningar. Diskussioner om beredskap inom LRF. 

Diskussion om hur man kan lyfta lantbrukarutbildningen på Grans.   

Lantbruk för Dummies – https://www.lrf.se/nyheter/lantbruket-i-norr-for-dummies/  

 

Kommunstyrelsen:  

Kommer att göra en liten justering i budgeten och renovera Hortlax simhall.  

Kommer en treårig satsning för att ge möjligheter till Gles- och Landsbygd att söka extra 

pengar.  

 

Kultur och Fritid:  

Ökade föreningsstöd och omskrivning av riktlinjer för att möta föreningslivet bättre.  

Nytt stöd som riktar sig till mötesplatser till barn och unga.  

 

Näringslivet:  

Sikfors: Butiken går bra, invigning av sågen. Kris- och beredskapsplan är gjord. Mall för detta 

finns hos Landsbygdsforum.  

I byn finns en privat skola som även har barn från Älvsbyn som i högstadiet måste börja i 

Älvsbyns kommun. Skolan jobbar aktivt för att kunna låta dessa elever fortsätta gå i Piteå.  

 

Socialnämnden:  

Utmaning att rekrytera personal, speciellt till landsbygden.   

 

Samhällsbyggnadsnämnden:  

Plan- för kommersiell service i gles- och landsbygd är reviderad och antagen i nämnden.  

Bygglov av en nybyggnad för att kunna lagra energi inom vindkraftsområdet i Markbygden 

taget.  

Bygglov av flerbostadshus i Rosvik antagen i nämnd.  
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

   

 

§8 

Övriga frågor 
Diskussion om hur bland annat kommunens gamla möbler kan komma till nytta för 

föreningslivet. Stina tar på sig att se på hur detta ser ut.  

 

 

Kommande möten: 

• 27/2 Servicepunkt   

• 22/5 Årets By  

• 19/9 Beredskap  

• 10/12 Vision 2050  
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Val av justerare 
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